
PROTOKÓŁ NR 14/08

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 21 stycznia 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej w Kowarach.

Porządek posiedzenia:

1. Wizyta w sali gimnastycznej przy ul. Wiejskiej.

2. Omówienie projektów uchwał w sprawie:

a) przyznawania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli;

b) uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli;

c) ustalenia tytułu „Honorowego Obywatela Miasta Kowary;

d) skargi na działanie dyrektora SP nr 3 w Kowarach.

3. Sprawy rożne.

Ad.  1 Z  uwagi  na  pojawiające  się  skargi  mieszkańców  ul.  Wiejskiej  na  temat  braku możliwości 

korzystania  z  sali  gimnastycznej  i  boiska  przy  ul.  Wiejskiej  przez  młodzież  i  dzieci  z  tej  dzielnicy  oraz 

nienależytej  organizacji  zajęć  w  ramach  świetlicy  socjoterapeutycznej  Komisja  postanowiła  sprawdzić 

zasadność uwag na miejscu. W tym celu dnia 21.01.2008 o godz. 16:15 Radni udali się do obiektu przy ul. 

Wiejskiej.

Na miejscu Komisja zastała sporą grupę dzieci pod opieką wychowawców. Pani M. Mateusiak prowadziła 

zajęcia  w  ramach  świetlicy  socjoterapeutycznej.  P.  M.  Woźniak  organizował  zajęcia  sportowe  na  sali 

gimnastycznej.  Komisja  ustaliła,  że  zgodnie  z  umową  zajęcia  w  ramach  świetlicy  odbywają  się  od 

poniedziałku do piątku w godz. od 15:00 do 18:00. Zajęcia sportowe od poniedziałku do piątku od 15:00 do 

17:00, na przemian z dziećmi i z dorosłymi.

Wizyta zwróciła uwagę Radnych na stan obiektu i skłoniła do sformułowania następujących uwag:

– brak należytego zabezpieczenia wieka szamba, komora przepełniona;

– brak dzwonka przy drzwiach wejściowych;

– brak tablicy informacyjnej, co znajduje się w obiekcie oraz planu zajęć;

– brak należytej czystości w obiekcie: brudne ściany, brudne szyby okienne itd.;

– zaduch, zły stan stolarki okiennej (okna zabite gwoździami) uniemożliwia wywietrzenie pomieszczenia;

– zbyt małe pomieszczenie przeznaczone na świetlicę, ciasnota uniemożliwia pełną realizację zadań.

Ad. 2 Po powrocie do Urzędu Miejskiego Komisja zajęła się opiniowaniem projektów uchwał:

a) przyznawania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli.  Po dyskusji  nad możliwością zwiększenia wysokości 

środków  przeznaczonych  na  pomoc  zdrowotną  dla  nauczycieli,  Komisja  przystała  na  wysokość 

zaproponowaną  w  projekcie  uchwały,  tj.  na  0,15%  planowanego  rocznego  funduszu  płac  n-li  oraz 

wnioskowała  o  rozszerzenie  załącznika  nr  1  do  uchwały  o  wpisy  dotyczące  opinii  Komisji  oraz  decyzji 

dyrektora.
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b) uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy,  wynagrodzenie  za  godziny 

ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  oraz  nagród  ze  specjalnego  funduszu  nagród  dla  n-ci 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez gminę Kowary. Komisja zaproponowała zmianę 

w projekcie uchwały w § 7 ust. 1 pkt 1. 

Zmiana dotyczy wprowadzenia widełek określających stawki minimalne i maksymalne i tak:

1)dyrektorowi: a) przedszkola od 500 do 800 zł

                            b) szkoły – do 300 uczniów od 700 zł do 1000 zł

                                              - powyżej 300 uczniów od 1000 zł do 1400 zł

§ 7 ust. 4 pkt 1, 2, 3, 4 

Komisja wnioskuje o wykreślenie słowa „do” i tak:

§ 7 ust. 4 p.1 

otrzymuje brzmienie - wychowawstwo klasy – w wysokości 4%, zaś gr. przedszkolnej – w wysokości 4,5%.

§ 7 ust. 4 p. 2 funkcję doradcy met. - w wys. 2,5%

                 p. 3 funkcję n-la konsultanta – w wys. 2,5%

                 p. 4 funkcję opiekuna stażu – w wys. 4%  

minimalnego  wynagrodzenia  stażysty  posiadającego  tytuł  zawodowy  magistra  z  przygotowaniem 

pedagogicznym, o którym mowa w § 1 ust. 1 rozporządzenia.

c)  Następnie  Komisja  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  dotyczącej  nadawania  tytułu  „Honorowego 

Obywatela Miasta Kowary”.

Z uwagi na zmianę stanowiska nadzoru dotyczącego publikacji tego typu uchwał w D.U., Rada musi podjąć ją 

ponownie uzupełniając uchwałę o zapis na temat publikacji.

d) Na końcu Komisja zapoznała się z uchwałą dotyczącą rozpatrzenia skargi pana A. Kaczora na działanie 

Dyrektora SP nr 3 w Kowarach. Z uwagi na małą liczbę informacji dotyczących sprawy Komisja pozostawiła ją 

do rozpatrzenia Komisji  Rewizyjnej.  Jednocześnie Radny p. Tyrawa zaproponował rozważenie możliwości 

wyłączenia uchwały z jawności obrad.

WNIOSKI:

1. Komisja wnioskuje o jak najszybsze podjęcie działań mających na celu odświeżenie opuszczonych 

przez  K.  Lemiszewskiego  pomieszczeń  znajdujących  się  nad  salą  gimnastyczną  przy  ul.  Wiejskiej  i 

przeznaczenie  ich  na  świetlicę  socjoterapeutyczną.  Środki  na  ten  cel  są  zagwarantowane  w  budżecie  na

2008 r.

2. Komisja  wnioskuje  o  udostępnienie  boiska  sportowego dzieciom i  młodzieży  z  ul.  Wiejskiej  i 

Podgórza w przypadku, gdy temperatura powietrza wynosi powyżej 10ºC. 

3. Komisja  wnioskuje  o  udostępnienie  dzieciom  i  młodzieży  z  ul.  Wiejska  i  Podgórze  sali 

gimnastycznej i boiska również w weekendy.

4.  Komisja  zwraca  się  do  p.  Burmistrza  z  prośbą  o  podjęcie  czynności  mających  na  celu 

wyeliminowanie wskazanych przez Komisję usterek zaobserwowanych w obiekcie.

Protokołowała:                                                                                               Przewodnicząca Komisji
Anna Klepacz                                                                                                          Oświaty i Kultury
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